



Gottlieber
Switzerland's Finest Since 1928



VICTORINOX

1

Lindt Gold Truffles Assorties

CHF 19.-

Price per 100 g/Preis pro 100 g: CHF 16.10

Duty Free Exclusive

Content/Inhalt: 118 g

Intercontinental Europe Europe Short*

Art.No./Art.-Nr.: 11726

Not by coincidence are truffles known as the queen of pralines for sophisticated chocolate connoisseurs. This exquisite arrangement of finest LINDT truffles will take you to a world of exceptional chocolate pleasure. Presented in an exclusive and golden de luxe box, they are a premium gift for any special occasion.

Nicht ohne Grund bezeichnet man die Truffles als Königin der Pralinen. Entdecken Sie diese exquisite Auswahl an feinsten LINDT Truffles-Spezialitäten, präsentiert im eleganten, goldenen Design. Ein edles und hochwertiges Geschenk für Truffles-Liebhaber zu jedem Anlass.

2

Gottlieber Hüppen Decorative Tin

CHF 15.-

Price per 100 g/Preis pro 100 g: CHF 10.-

Recommended Domestic Market Price CHF 16.-

Content/Inhalt: 150 g

Intercont. Europe Europe Short* Charter

Art.No./Art.-Nr.: 11837

In our Swiss factory (founded 1928), the Gottlieber Hüppen are still individually baked as delicate crêpes and then carefully rolled and filled with our own chocolate crèmes. The fine jewellery box contains ten delicious individually wrapped Gottlieber Hüppen in the traditional mix (praliné, mocha, gianduja). Enjoy this traditional finest quality Swiss gourmet experience!

In der Schweizer Manufaktur (gegründet 1928) werden die Gottlieber Hüppen noch wie früher einzeln als hauchzarte Crêpes gebacken, anschliessend sorgfältig gerollt und mit eigens kreierten Schokoladencrèmes gefüllt. Die edle Schmuckdose enthält einzeln verpackt zehn erlesene Gottlieber Hüppen der Traditionsmischung (Praliné, Mocca, Gianduja). Geniessen Sie das traditionelle Schweizer Gourmet-Erlebnis höchster Qualität!

3

Victorinox Chocolate Knife

CHF 19.-

Price per 100 g/Preis pro 100 g: CHF 6.79

Duty Free Exclusive

Content/Inhalt: 280 g

Intercont. Europe Europe Short* Charter

Art.No./Art.-Nr.: 11728

The precious tin box in a modern design with the genuine Victorinox emblem embossing contains ten Victorinox Chocolate Knives. They resemble the original Swiss Army Knives that are manufactured by Victorinox in a perfect way but, unlike their famous archetype, are made of the finest Swiss chocolate with a smooth melting hazelnut praline centre. The perfect gift for the sophisticated chocolate lover.

Die edle Dose, die durch ihr modernes Design mit geprägtem Victorinox Emblem besticht, enthält zehn Victorinox Chocolate Knives. Diese sehen dem von Victorinox hergestellten Original Swiss Army Knife zum Verwechseln ähnlich, bestehen aber aus hochwertiger Schweizer Milkschokolade und einer feinen Haselnuss-Gianduja-Füllung. Das ideale Geschenk für den anspruchsvollen Schokoladenliebhaber.

* Short SWISS operated flights to/from Brussels, Dusseldorf, Hamburg, Paris, Hanover, Vienna, Berlin, Nice, Lyons, Prague, Budapest, Dresden, Leipzig, Toulouse, Zagreb. Short SWISS Flüge von/nach Brüssel, Düsseldorf, Hamburg, Paris, Hannover, Wien, Berlin, Nizza, Lyon, Prag, Budapest, Dresden, Leipzig, Toulouse, Zagreb.